
 
 
 
 
 
 
Aan Gemeenteraad Neede 
 
 
 
 
 
Betreft Russchemors ontsluitingsweg. 
Datum: 10-11-2018 
 
 
 
Geachte raadsleden, 
 
 
Naar aanleiding van de plannen omtrent een ontsluitingsweg willen wij een aantal 
correcties aanbrengen. 
In het Achterhoeknieuws d.d 6 november staan onjuistheden vermeld. 
 
Wij zijn aanwezig geweest op de informatieavond  in de Hofmaat. In de krant staat 
vermeld een honderdtal aanwezigen. Dit waren max.125 personen. 
Tevens de uitkomst van deze avond waarbij vermeld is dat een extra 
ontsluitingsweg noodzakelijk is ,aldus de aanwezigen. 
Dat er een plan wordt gelanceerd is prima maar de feiten moeten niet worden 
verdraait. Er was wel degelijk reactie ,in negatieve zin ,en dit komt nergens tot 
uiting. 
Ook de opmerking van één en van de drie sprekers dat het bedrijventerrein zo 
goed als vol is raakt volgens ons kant nog wal. Er is met veel woorden geprobeerd 
een positieve stemming te bewerkstelligen omtrent alle plannen. De waarheid wordt 
zo wat verdoezeld.  
 
Zelf hebben wij na afloop gesproken met Dhr. H. Boer.  
Wij hebben ons ongenoegen geuit over de vele werkzaamheden en overlast die 
(toen) nog gaande was. Dit echter ter verbetering van de doorstroming van het 
verkeer na de aanleg van de N18. Dhr. Boer antwoorde dat dit provinciewerk was 
en dus geen gemeentewerk. Alsof dit geen belastinggeld is!  
 
De aanleg van een ontsluitingsweg is wat ons betreft volstrekt onnodig. 
Reden: Deze weg zal zeker vanaf de N18 een nieuwe sluipweg worden waardoor 
de Parallelweg drukker en gevaarlijker zal worden. 
De optie Munsterjansdijk /Achterste Russchemorsdijk zal veel overlast geven voor 
de bewoners aan de A,Russchemorsdijk wonende richting Rietmolen. 
Veel bewoners van de omgeving recreëren met fiets, wandelschoen en hond op het 



schaarse stukje natuur dat daar nog ligt. Het fraaie 'rondje Neede 'loopt daar niet 
voor niets doorheen. Een nieuwe weg van ca .25 meter breed zal dit gebied 
doorkruisen waardoor er naast de net aangepaste Haaksbergerstraat nog een 
doorgaande weg zou komen.  
Dit alles om het voor ondernemers die op het bedrijventerrein komen makkelijker te 
maken. Het verkeersprobleem ,voor zover hier al sprake van is, wordt zo verplaatst 
naar een andere locatie.  
 
Wij hopen dat u onze bezwaren mee zult nemen in uw beslissing. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 


